



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ទទួកាល័យសម្តេចមហាបវរមេធាវី ហ៊ុន ម៉ាណែត
នាយករដ្ឋមន្ត្រី

ប្រទេសកម្ពុជា

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន
ស្តីពី

លទ្ធផលជំនុំជម្រះវិសាមញ្ញក្នុងតុលាការសម្រាប់ហេតុការណ៍ ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី
នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និង ឯកឧត្តម Tibor BALOGHDI ឯកអគ្គរដ្ឋទូតប្រទេសហុងគ្រី
ប្រចាំព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា



នាព្រឹកថ្ងៃទី២៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២៤ **សម្តេចមហាបវរមេធាវី ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី** នៃ **ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** បានអនុញ្ញាតឱ្យឯកឧត្តម Tibor BALOGHDI ឯកអគ្គរដ្ឋទូតនៃប្រទេសហុងគ្រី ប្រចាំ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ចូលជួបសម្តែងការគួរសម និងពិភាក្សាការងារ នៅវិមានសន្តិភាព។

នៅក្នុងឱកាសនៃជំនួប **ឯកឧត្តមឯកអគ្គរដ្ឋទូត** បានសម្តែងនូវការកោតសរសើរចំពោះភាពជាម្ចាស់ផ្ទះរបស់ **សម្តេចមហាបវរមេធាវី** ដែលបានដាក់ចេញ និងអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្របញ្ជាក់ភាពណែនាំកាលទី១ ដែលបាន និងកំពុងជួយលើកកម្ពស់ជីវភាពរស់នៅរបស់ប្រជាពលរដ្ឋកាន់តែល្អប្រសើរឡើង និងធានាបាននូវកំណើន សេដ្ឋកិច្ចប្រកបដោយភាពធន់។ ជាមួយគ្នានោះ **ឯកឧត្តមឯកអគ្គរដ្ឋទូត** បានគូសបញ្ជាក់ពីទំនាក់ទំនង និងកិច្ច សហប្រតិបត្តិការដ៏ល្អប្រសើរ និង យូរអង្វែងរវាងហុងគ្រី និងកម្ពុជា ដោយឯកឧត្តមបានបញ្ជាក់បន្តទៀត និងពង្រីក កិច្ចសហប្រតិបត្តិការរវាងប្រទេសទាំងពីរឱ្យកាន់តែរឹងមាំថែមទៀត។ នៅក្នុងគោលដៅបង្កើនទំហំពាណិជ្ជកម្ម និង ជួរកិច្ចរវាងប្រទេសទាំងពីរ **ឯកឧត្តមឯកអគ្គរដ្ឋទូត** ក៏បានបង្ហាញធន្ទៈក្នុងការលើកទឹកចិត្តឱ្យវិនិយោគិនហុងគ្រីសិក្សា ស្វែងយល់ និងពង្រីកឱកាសវិនិយោគរបស់ខ្លួននៅកម្ពុជា ឱ្យកាន់តែច្រើន។

ជាការជួយគប **សម្តេចមហាបវរមេធាវី** បានវាយតម្លៃខ្ពស់ចំពោះចំណងមិត្តភាព ជាប្រពៃណី និងទំនាក់ទំនង និងសហប្រតិបត្តិការដ៏ជិតស្និទ្ធ រវាងប្រទេសទាំងពីរ និងបានសម្តែងនូវការពេញចិត្តចំពោះកិច្ចសហប្រតិបត្តិការល្អ ប្រសើររវាងក្រសួងការបរទេសនៃប្រទេសទាំងពីរ តាមរយៈការផ្លាស់ប្តូរទស្សនកិច្ចជាន់ខ្ពស់ និងយន្តការពិគ្រោះ យោបល់រៀបរយ ដោយ **សម្តេច** បានគូសបញ្ជាក់ថា យន្តការពិគ្រោះយោបល់រៀបរយនេះរួមបញ្ចូលទាំងការបរទេសប្រទេស ទាំងពីរ ដោយគួរការមួយដែលនឹងជួយពង្រឹង និងពង្រីកនូវទំនាក់ទំនង និងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការប្រទេសទាំងពីរឱ្យ កាន់តែល្អប្រសើរថែមទៀត។



សម្តេចបវរវិបតី និងឯកឧត្តមឯកអគ្គរដ្ឋទូត ក៏បានពិភាក្សាអំពីការបន្តជំរុញកិច្ចសហប្រតិបត្តិការរវាង
ប្រទេសទាំងពីរលើវិស័យអាទិភាពមួយចំនួន ជាអាទិ៍៖ ពាណិជ្ជកម្មនិងវិនិយោគ សុខាភិបាល អប់រំ ទេសចរណ៍
វប្បធម៌ និងវិស័យធនធានទឹក និងធារាស្ត្រ ផងដែរ។

ថ្ងៃពុធ ៦រោច ខែអស្សុជ ឆ្នាំរោង ចស័ក ព.ស.២៥៦៨
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២៤

